
Styrelsemöte	Stämningsgårdens	IK	
2021:6	
Tid:	9	augusti	2021	kl.	18:30	–	19.30,	Plats:		Digitalt	möte	
	
Närvarande:	Frank	Larsgård,	Fredrik	Degerman,	Emma	Rönnblom	Pärson,	Andreas	
Karlsson,	Sara	Vikström(bokningsgruppen),	Camilla	Dahl(bokningsgruppen)	
	

1. Mötets	öppnande	
Ordförande	öppnar	mötet.	

2. Närvarande	
Enl.	ovan	

3. Val	av	justerare	
Fredrik	Degerman	väljs	till	justerare	för	protokollet.	

4. Godkännande	av	dagordning	
Dagordningen	godkänns.	

5. Obligatoriska	mötesfrågor	
a. Ekonomi	–	Cup‐anmälningar	har	börjat	komma	in.	Utskick	kommer	göras	för	

förtydligande	om	rutin	för	betalning	av	cupavgift.	Medlemsavgifter	för	året	
under	kontroll	och	har	betalats	in	av	samtliga	lag	utom	ett,	samt	mix‐14.	

b. Material	–	5‐mannamål	har	beställts	enligt	tidigare	beslut.	Fortsatt	försening,	
nu	är	prognosen	att	målen	kommer	i	mitten	av	augusti.	
Frågan	om	ev	beställning	av	9‐mannamål	kvarstår	och	prisuppgift	tas	fram	av	
Fredrik.	
Matchtröjor	har	lämnats	ut	till	MIX‐14,	men	i	varierande	storlek	och	utseende.	
Inför	nästa	säsong	bör	en	kompletterande	uppsättning	tröjor	till	yngre	lag	
köpas	in.	

c. VFF	–	Frågan	om	diplomerad	förening	(från	föregående	möte)	diskuterades.	
Då	närvarande	inte	hunnit	sätta	sig	in	i	frågan	tillräckligt	skjuts	den	fram	
ytterligare.	Emma	kontaktar	Tord	på	VFF	och	uppdaterar	sig	i	vilka	föreningar	
som	anslutit	sig	och	status	för	dem.		

6. Senaste	mötesprotokoll?	
Protokollet	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	

7. Mötesfrågor	
a. Kommunikation	kring	fika	och	domaruppgifter.	Fråga	har	inkommit	om	hur	

lagen	ska	hantera	fika	och	domaravgifter	under	hösten.	Mötet	beslutar	att	det	
är	öppet	att	sälja	fika	igen,	men	man	bör	säkerställa	att	trängsel	undviks.	Det	
kan	vara	lämpligt	att	matchvärden	engageras	i	detta.	Det	beslutades	även	att	
lagen	ansvarar	för	att	själva	stå	för	domaravgifterna	under	hösten.	

	
8. Övriga	frågor	

a. Utbildningar	‐	Inget	nytt	kring	lokal	fotbollsutvecklare	eller	
målvaktsutbildning	för	året.	Emma	RP	följer	upp	med	VFF.	
Utbildningsstatus	bland	föreningens	tränare	är	fortfarande	oklar.	Emma	
gör	inventering	av	status	bland	aktiva	ledare	idag,	som	underlag	till	
planering	av	framtida	insatser/initiativ.(kvarstår	från	föregående	möte)	

b. Bokningar	‐	Sara	och	Camilla	välkomnas	som	tillskott	till	
bokningsgruppen	och	kommer	fortsatt	bli	kallade	till	styrelsemöten.	
Bokningarna	är	under	kontroll	för	hösten	då	samtliga	planer(Lejonström,	
Alimak	och	Sjungande	IP)	är	i	gott	skick	och	används.		

c. Samarbetet	‐	Fråga	har	kommit	från	Medle	om	ett	uppföljande	möte	under	
augusti	med	samarbetsgruppen.	Frank	och	Emma	återkopplar	och	följer	
upp	med	aktuella	lag	(F‐09,	F‐10	och	F‐07?)om	status.	



d. Futsal	‐	Sista	anmälningsdag	för	vinterns	Futsal	närmar	sig.	Fredrik	gör	ett	
utskick	via	Laget.se	som	påminnelse	till	lagen..	

e. (Föreningen	40	år	2020?	‐	bör	vi	uppmärksamma	detta	på	något	sätt?	
Frågan	bordlägges	till	hösten.)	
	

9. Nästa	möte	
14	september	kl	18.30‐19.30	

	
	

Årsplan:	juni/juli/aug/sept/okt	
	

10. Mötets	avslutande	
	

Protokollförare	 	 	 Justeras	
	
Emma	Rönnblom	Pärson	 	 ………………………………………………..	 	 	 	


